
Ahojte! 

Jmenuji se Ivo Juráček a kandiduji za studenty do studentské komory akademického senátu FIT VUT 
v Brně, konkrétně za obvod studentů bakalářského a magisterského studijního programu. Minulý 
akademický rok jsem byl předsedou Studentské unie FIT VUT v Brně a tento rok jsem jejím členem. 
 
AS fakulty schvaluje různé předpisy a normy, studijní a stipendijní řád, volí děkana fakulty, schvaluje 
výroční zprávu, rozpočet apod. Má pravomoci na úpravu předpisů a norem schválený AS univerzity. 
Pokud například na AS VUT se schválí plošně dva termíny na zkoušky, tak fakultní senát může svým 
předpisem tento předpis upravit a zachovat termíny tři. 

Spolu s další kandidátkou, Silviou Mišákovou, bychom bojovali v nejlepším zájmu studentů: 

- pro zachování třech termínů na zkoušky, 
- proti zkracování zkouškového období, 
- za blokování „protistudentských“ návrhů, obhajování práv studentů, zachování výhodných 

podmínek pro studium, 
- za zachování vyplácení prospěchových stipendií po semestru a ne za rok, 
- pro komunikaci s akademickou obcí FIT VUT a prosazování jejich zájmů, 
- pro úpravu přijímacích podmínek na FIT VUT do bakalářského studijního programu, 
- diskutovali o navrhovaných změnách s akademickou obcí FIT VUT, 
- za podporu ze strany fakulty na studentské akce, 
- debatovali o činnostech SK ASů na ostatních fakultách VUT a inspirovali se. 

Dále bychom bojovali za: 

- zvýšení kapacity pro studování a relaxaci (vzorem nám je Studentárium na FEKTu či Meetina 
na FASTu), 

- organizování setkání studentů a vedení fakulty (obecně akademické obce), 
- podpora setkání s ředitelkou KAM a další celouniverzitní setkání s akademickou obcí, 
- předkládání a podpora studentských návrhů na zlepšení chodu fakulty, 
- podporu potřeb a zájmů studentů, 
- organizaci akcii na téma vývoj her a další, o které by byl zájem. 

 


